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Z á p i s   z  V ý r o č n í  č l e n s k é  s c h ů z e  OPT
TJ  KOTVA  Braník dne 8.2.2010.

Výroční členskou schůzi zahájil ing. Pešata a přednesl návrh výboru OPT na složení pracovního
předsednictva ve složení: Ing.Svatý(místopředseda OPT)-pověřený řízením VČS, Ing.Havelka
(místopředseda OPT) a Ing.Pešata(předseda OPT). Poté předal řízení schůze ing. Svatému.

Volba pracovního předsednictva proběhla jednomyslně.Pracovní představenstvo bylo zvoleno ve
složení: Havelka Jiří, Svatý Miloš, Pešata Václav.

VČS schválila program schůze.

Následovala volba komisí: Mandátová
        Návrhová

Výbor OPT navrhl do komise Mandátové:  pí Pokorná, pí Hrdinová,  p. Vojta
Výbor OPT navrhl do komise Návrhové: pí Svobodová, p. Šťastný, p. Kněžek

Zprávu o činnosti oddílu v roce 2009 přednesl ing. Pešata. Ve zprávě zmínil i situaci v OPT
způsobenou stárnutím členské základny, ale přesto je OPT nejsilnějším a velmi aktivním oddílem
v TJ. Ve zprávě o činnosti bylo zmíněno i hospodaření OPT, které přes všechny problémy
v činnosti a hospodaření TJ, skončilo v r. 2009 přebytkem 6 100,- Kč. Bylo vysloveno uznání a
poděkování všem členům OPT, kteří naplánovali a odvedli akce uvedené v našem programu
činnosti.

Dalším bodem dle programu VČS byl „Plán činnosti oddílu v r. 2010“ opět rozdělený na část jarní,
letní, podzimní a zimní. Všichni členové OPT byli srdečně pozváni vedoucími jednotlivých akcí,
kteří se o jejich obsahu krátce zmínili.
K bodu „ Členské příspěvky a povinnosti v r. 2010“. Došlo k radikální změně ve výši jednotlivých
příspěvků. VTJ stanovil výši příspěvků pro rok 2010takto:

- do OPT TJ Kotva Braník (viz usnesení VČS z 2.2.09)                        120,- Kč
- členské příspěvky do TJ Kotva:

- věková kategorie 19-60 let                                 1.200,- Kč
- věková kategorie 16-18 let, studující, členové 61-70let                600,--Kč
- věková kategorie děti 6-15 let,členové starší 70 let 400,- Kč

Splatnost příspěvků je do 31.3.2010!

V průběhu roku 2010 zůstává povinnost odpracovat 5 brigádnických hod.

Diskuse:
Milada Píchová jménem pléna poděkovala Anně Pešatové za její práci ve funkci, protože A.
Pešatová k 28.2.2010 ve funkci končí.

Dalším bodem VČS bylo vyhodnocení oddílové soutěže. Vyhodnocení vypracoval a diplomy
vítězům předal Jakub Šťastný.
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Následujícím bodem byla zpráva Mandátové komise:

Z pozvaných 122 členů se dnešní VČS zúčastnilo 77 členů tj. 63%, VČS je usnášeníschopná.

Byla provedena volba Pavly Voborské  do výboru OPT. Volba byla jednomyslná.

Dále se hlasovalo o návrhu kandidátů na Výroční konferenci TJ:

Voborská Pavla Třešňák Jiří Paulus Josef
Dušek Jan Havelka Jiří Svatý Miloš
Martinů Miroslav Pešata Václav st. Kněžek Miroslav
Pokorná Zora Kvardová Věra Káš Vladimír
Srbová Hana Sabová Věra

Náhradníci: Šváb Oldřich, Šimková Helena, Pelouchová Eva

Návrh byl přijat 100% zúčastněných.

J.Šťasný přednesl návrh usnesení VČS . Návrh na usnesení byl jednomyslně přijat a usnesení tak
vstoupilo v platnost.

Ing. Pešata zhodnotil průběh Výroční členské schůze OPT KOTVA Braník a poděkoval všem
zúčastněným za účast na VČS.

Zapsala:  Kvardová Schválil:  Ing. Pešata


